
Styrelsemöte Göta MS
Protokoll 2022-01-17

Ordinarie deltagare
Lars-Göran Ståhl Ordförande
Jonathan Thorsell Vice Ordförande
Elenor Bodin Kassör
Niklas Gustafsson Endurokommittén
Markus Marteliusson Crosskommittén
Anders Måfors
Jessica Keskenen
Patrik Lindberg
Jesper Olsson
Christer Jansson

Övriga deltagare
Agenda

1. Mötets öppnande (LG)
2. Val av justerare (JT)
3. Föregående protokoll (PL)
4. Skrivelser m.m. (LG)

- Resultat och balansrapport, 2021 december samt årets resultat, se bif, OK. -
Medlemmar, klubbyten Nov. 23st varav 18st nya till Göta.

Nya (inkl. familj) medlemmar dec-jan via Idrott Online tot. nu 1358 (+15st)
varav 1166 (+11st) män och 192 (+4st) kvinnor.

- Övrigt hela verksamheten;
- Genomgång av kläder, sannolikt värde 0kr, ändras av Ellinor.
- Hemsida kompletteras/ändras med info om stängt resp öppet på våra banor. Lika

för Cross och Enduro.
- Jessica visar på nya foldern och delar ut.
- Massutskick medlemsavgifter Idrott Online, Markus avsätter tid för att få svar. -
Jonathan meddelar att upplägget fungerar bra. Förare informerar själva sina poäng
och placeringar.

Likaså ansökningar enskilda VM, EM stora internationella mästerskap. I övrigt
står klubben för startavgifter på lagtävlingar där man åker med klubbtröja. - Nästa
styrelsemöte ska den gedigna revisorkontrollen för 2020 besvaras. Revisorerna för
2021 bör vi kontakta så de är med på banan under hela året, vilket  är deras
skyldighet. Meddela de nya revisorerna för 2022. E.B. Peter Thorsell o  Håkan
Cajander
- Valberedningen bör starta mkt tidigare med samtal med styrelsen samt

medlemmarna. Fokus på att få fler kvinnor till styrelsen och klubbarbete över
lag. Hur ser det ut? Roger A, L Wärn o Bobby Bodin, ej besvarat.
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- Årsmöte digitalt 14/3, 18.30. Mötet läggs ut på hemsidan och man anmäler sitt

intresse via mail och får inbjudan för Teamsmöte
- Respektive Enduro & Cross bokar prisutdelningar som passar sin verksamhet

under nuvarande förhållanden.
- RF har beviljat 5000kr för Götas träningsgrupp som deltar regelbundet. -
Utbildningar av barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo
- Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, Svemo har inga.
- Alla licenser på Svemo TA är genomgångna.

5. Crosskommitté rapport (MM)
- 2022, Speedcross 16/7, 13/8 USM och 14/8 Jsm, MX Woman
- Startgrind ny, crosskommitte tar in pris och återkommer.
- Byte traktor, tar fram kostnader och sätt att lösa ekonomi.
- MX saknar funktionärer.

6. Endurokommitté rapport (NG)
- 2022, 26/12 KM + 1st kvällscup, Östra open i mars, MC sport cup kanske. -
Parkering vid motorplan ej längre tillåten vid tävling, diskussion pågår. - Västar S1
färdiga, finns på cykelhörnan, betalning innan och fylla i tider för arbete  samtidigt vid
hämtning.
- Enduron har haft möte med S1 21/12, dom kollar om det går att ändra stängning i

april/maj då enda försvaret har verksamhet fortsatt.
- LG har komplettering av träningsområdena och fått Ok från Svemo. - Ingen aktivitet
ang. nytt träningsområde i grusgrop på fastighet, Vårfrukyrka-ål 1:4  och arbetet med
att söka tillstånd, ingår det ev. I de områden vi har redan i  kommunen, Länsstyrelsen
m.m.

7. Motorområdet LedR (LG, MM, NG)
- Färdigställa förråd och trapphus i samband med vårstädning.

Vattenläcka i källaren början av december och översvämning i el-centralen. El
centralen utbytt. Micke Lindewall håller i försäkringsarbetet och sköter
kontakterna. Luftfuktare är insatt och det torkar fortfarande.

- Speakertorn flyttas, Bobby ansvarar.
- Ungdomar arbetar av träningsläger, MM kollar intresse.

8. Övriga frågor (LG)
Nya inlägg på hemsidan går ej in automatisk på FB, fungerar ej, Nisse tar kontakt för
åtgärd.

9. Nästa möte (LG)

2022-02-07 kl. 18:30 styrelsemöte

Justerat 2022-01-26 av Jonathan Thorsell
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